
Jegyzıkönyv 
 
Készült Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testületének 2009. április 22-én tartott 
testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak. Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
                       Kiss György- alpolgármester 
                       Jankó Gyula 
                       Kis- Fonai Zoltánné  
                       Révész Jenı-képviselık 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 
  Igazoltan hiányzik: Budán Melinda-képviselı. 
 
 Meghívott vendégek: Dr. Benedek Tünde – háziorvos 
                                    Gyırfi Georgina- védını 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a testületi ülésen megjelenteket. 
Megállapítja, hogy a testület határozatképes, mivel 6 fı képviselıbıl 5 fı jelen van. 
Ismerteti a napirendi pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat 
nincs a testület az alábbi napirendeket tárgyalja. 

 
 
Napirendek:  
 

1. Az egészségügy beszámolója  
Elıadó és meghívott vendég: háziorvos- Dr. Benedek Tünde, védını Gyırfi 
Georgina 

 
2. Az önkormányzat 2008. évi gazdálkodásáról beszámoló 

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı 
 

3. Sportrendelet elfogadásáról 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı 
 

4. Mezııri munkáról beszámoló 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Révész Jenı-mezıır  
 

5. Pályázatok beadásáról 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

6. Az elmúlt ülés óta történtekrıl tájékozató 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 

 
7. Szociális ügyek: Beadott segélykérelmek –zárt ülésen 
     Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 

 
 



 2 

 
Napirendek tárgyalása:                         
 
 

1. Az Egészségügy beszámolója 
Elıadó és meghívott vendég: háziorvos- Dr. Benedek Tünde, védını- Gyırfi 
Georgina  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a háziorvost és a védınıt, kéri 
ıket, hogy tartsák meg a beszámolójukat.  

 
- Dr. Benedek Tünde: - háziorvos köszönti a testületi tagokat. Elmondja, hogy 

októbertıl vette át a Praxist, az elsı idıben ennek a feltérképezése megtörtént. Mobil 
internet helyett központi internet jól  mőködik, ezt megköszöni. Monitort egyet hozott, 
mivel elromlott. Sajnos az idıs emberek gondozása nem könnyő, ezért azt el  kellene 
mondani nekik, hogy mi a  feladata a szociális gondozónak és az orvosnak, mit 
várhatnak el tılük.  Idıs emberek felé közvetíteni kell, hogy mit tehetnek a szociális 
gondozók és mit nem. Amennyiben veszélyeztetett családról tudnak és  az orvos szól a 
rendırnek, vagy az ügyelet szól, akkor kijönnek a rendırırök, és ezzel több minden 
megelızhetı. Újabb feladat , hogy  8 oldalas táblázatot ki kell tölteni a 
gondozottakról, törzskartonokat át kell ellenırizni.  Akiket  nem értek el, azokat 
kijelentették. Az Ápolási díj megállapítás egyik család részérıl felülvizsgálat alatt van. 
Közgyógyellátással kapcsolatban általában  kitöltik mindenkinek, még annak is aki 
nem érti meg, hogy nem fog kapni. Soron kívüliség a rendelıben nem jellemzı . 
Sajnos sok a krónikus légúti betegség. A gyerekek sajnos kevés pozitívumot kapnak 
úgy érzi, hogy sok az  agresszivitás. Elmondja hogy az EKG készülékhez 
csatlakoztatott számítógép tönkrement. Érdemes lenne a régi gépet, EKG egységet 
újra becseréltetni. Az  Oxigénpalackot becserélni lehetne, ezt töltetni kellene ehhez kér 
esetleg  fuvarban  segítséget. Alapgyógyszereket kb. 10 doboz gyógyszert jó lenne a 
rendelıben is tárolni. Akár lehetne egy kis beszélgetést is helyben szervezni, 
cukorbetegségrıl esetleg – 2-3 beszélgetést lehetne megvalósítani. Cégeket is lehetne 
hívni,  esetleg szőrıvizsgálattal  összekapcsolni. Kapnak egy gondozási naplót a 
betegek, amit mindenki könnyen tud majd kezelni. Még egyszer  nagyon szépen 
köszöni az új rendelıt  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester : Jó ha van pár doboz gyógyszer, csak azt 

kéri, hogy ezek csak zárva legyenek tárolva. Van e valamilyen szőrési kilátás.  
 

- Dr. Benedek Tünde-háziorvos : ha van eredménye a szőrésnek,akkor szabad szervezni. 
Széklet, vér vizsgálat is lehet. Koleszterin szőrés volt Batéban. A 40 éven  felettieknek 
tüdıszőrés kell. Szőrést szervezni 40-60 év közöttieknek érdemes.  

 
- Révész Jenı: Javasolja, hogy esetleg a  méhcsípésre, arra való felkészülésre kellene 

egy  felvilágosítást adni, mivel ı is szemtanúja volt egy ilyen csípésnek és 
pillanatokon múlott az emberélet.   

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszöni a tájékoztatást, kéri a védınıt, ha 

kívánja az írásos beszámolót egészítse ki.    
 



 3 

- Gyırfi Georgina -védını: Köszönti a testületi tagokat. Elmondja,hogy 1 kismama van 
a faluban. Volt az idén is tető helyzet az óvodában, de most nincs.  

 
- Kiss György: Köszöni a háziorvos közvetlenségét. Alapvetı gyógyszereket jónak 

tartja, hogy legyenek a rendelıben. Megköszöni a doktornı hozzáállását a helyi 
viszonyokhoz.  

 
- Dr. Benedek Tünde: - háziorvos Kézi gyógyszertárt nem tudnak mőködtetni, a batéi 

gyógyszertár nagyon rugalmas, minden gyógyszer megszerzésében segítségére van.  
 

- Gyırfi Georgina: Tájékoztatja a testületet, hogy a védıoltásokkal kapcsolatban 
bevezetésre került, hogy aki  3 felszólításra sem tesz ennek eleget,  utána az ÁNTSZ-t 
értesíti. Most tüdıgyulladás elleni védıoltást 4-et kaptak. Kötelezı védıoltást 
kiváltják és kiviszik.   

 
- Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester : Javasolja a védınınek, ha szükséges 

hozza be a tértivevényes levelet és majd segít az értesítés kikézbesítésében.  
Megköszöni a háziorvos és a védını munkáját, amennyiben nincs több kérdés, 
javasolja a beszámolók elfogadását.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza.  
 
49 /2009./IV.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a háziorvos és a védını munkájáról 
szóló beszámolót elfogadja.  
  
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

 
2. Az önkormányzat  2008. évi  gazdálkodásáról beszámoló 

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı   

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester tájékoztatja a testületet, hogy a beszámolót 

mindenki megkapta. Kéri , hogy tegyék fel kérdéseiket. 
 
- Kiss György: - úgy gondolja, hogy jól gazdálkodott az önkormányzat, megtakarítások 

voltak, annak ellenére, hogy voltak adóbevételek  amik elmaradtak. Bérleti díj bevétel 
400 E Ft  teljesült, ez  mi  volt? Javasolja elfogadásra  a beszámolót. 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : A Mővelıdési Ház bérbeadása Alapítványnak  

oktatási célra volt a 400 e Ft-os bevétel.  
 

-  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester kéri a testületet, hogy szavazzanak a 
beszámoló elfogadásáról rendelettel.  
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Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:  
 
4/2009.(IV.23) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat rendelete:  Az önkormányzat 2008. 
évi zárszámadásáról és a  pénzmaradvány jóváhagyásáról  
/a rendelet a jk. Melléklete/  
  
 

3. Sportrendelet elfogadásáról 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  tájékoztatja a testületet, hogy lehetıség 

van egy pályázat beadására a sportlétesítmény felújítására, ehhez szükséges egy sport 
rendelet, amit javasol elfogadni.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:  
 
5/2009./IV.23./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat rendelete: A sportról  
/A rendelet a jk. Melléklete/   
 
  
4. Pályázatok  beadásáról 

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  
 

a) Önhiki támogatási kérelemrıl 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy az idei évben is lehetıség 
van Önhiki támogatási kérelem beadására, amit pályázatíró készít. Javasolja a 
támogatási kérelem beadását, határozati javaslat elfogadását.  

 
 

Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
50/2009./IV.22/ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozata:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben 
lévı települési önkormányzatok 2009. évi támogatására vonatkozó igény benyújtásához az 
alábbi nyilatkozatokat teszi:  

A) Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyar Köztársaság 2009. évi 
költségvetésérıl szóló 2008. évi CII. Törvény 17. §. (1) bekezdése és 6. sz. melléklet 1. 
pontja (továbbiakban: 6. számú melléklet) alapján támogatási igényt nyújt be az 
önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévı települési önkormányzatok 
támogatására.  

 
B) Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az önhibájukon kívül hátrányos 

helyzetben lévı települési önkormányzatok támogatásának igényléséhez a fenti törvény 
alapján a következı nyilatkozatot teszi: 
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I.b) Az Önkormányzat lakosságszáma 2008. január 1-jén 1000 fı alatti , és a Baté székhelyő 
körjegyzıséghez tartozik.  
 
II. b) Az Önkormányzat a Körjegyzıségen túl intézményeket nem tart fenn, azonban a Taszár 
székhelyő Általános Iskola társulásban, Taszár székhelyő Esély Alapszolgáltatási 
Központban, Nagyberki székhelyő Általános Iskola, Óvoda társulásban, Kercseligeti 
székhelyő Integrált Szociális Központ társulásban vesz részt.  
 
III: 2. ) Az önkormányzat lakosságszáma 2008. január 1-jén 1500 fı alatti és  
2.1. 2008. szeptember 1. után a többcélú kistérségi társulások támogatása keretében 
ösztönzött közoktatási feladatait társulásban (intézmény vagy többcélú kistérségi társulás 
keretében )látja el. 
2.3. A többcélú kistérségi társulások támogatása keretében ösztönzött, az alábbiak szerinti 
feladatait társulásban (Intézmény) látja el, intézményeit társulásban (intézményi társulásban) 
tartja fenn 2009. január 1. után: 
 - szociális alapszolgáltatási feladat: 
                  - szociális étkeztetés 
                  - családsegítés 
                   - házi segítségnyújtás 
                   - jelzırendszeres házi segítségnyújtás 
                  - nappali ellátás 
 - gyermekjóléti alapellátási feladat: 
                   - gyermekjóléti szolgáltatás 
                   - gyermekek napközbeni ellátása, 
- belsı ellenırzési feladata 
 
V.  Az önkormányzat magánszemélyek kommunális adója,  helyi iparőzési adó bevezetésérıl 
döntött, és a költségvetésében ilyen bevételt tervez és a gazdálkodása során realizál.  
 
VI. Az önkormányzat a 2008. évi zárszámadására vonatkozóan az Ötv. 92/A §-a alapján 
könnyvizsgálatra nem kötelezett 
bb) és a zárszámadásának hitelesítésével könyvvizsgáló saját döntése alapján sem bízott meg.  
 
 Határidı: 2009.04.24. 
Felelıs: polgármester 
 

 
b) Sportpályázat beadásáról  
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz a sportlétesítmény felújítási 

pályázat beadására, amihez szüksége egy sportfejlesztési koncepció elfogadása, amit 
írásban mindenki megkapott. Javasolja ezt elfogadni és a pályázat beadásáról dönteni.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
51/2009./IV.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
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Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat  sportfejlesztési 
koncepcióját, 2009. évi felújítási programját  a mellékeltben foglaltak szerint elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  

 
 

Kaposkeresztúr önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
52 /2009./IV.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
1. Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete pályázatot ad be a 15/2009./III.17/)ÖM: 
r. alapján a kaposkeresztúri sportlétesítmény/sportpálya felújítására.  
 
A felújítás teljes bekerülési költsége: 4.307.124 Ft, az igényelt támogatás: 4.200.000,-Ft, a 
pályázathoz biztosított önrész: 107124 ,-Ft.   
 
2. Az önkormányzat nyilatkozik arról, hogy a támogatásból megvalósuló felújítást 5 évig az 
eredeti rendeltetésének megfelelıen hasznosítja, és a feladat ellátási helyet 5 évig nem 
szünteti meg, illetve fenntartói jogát nem adja át nem állami fenntartó részére.  
 
3. Az önkormányzat nyilatkozik, hogy a 217/1998.(XII.30.) Korm.r. 83. §. (2) bekezdésének g) 
pontja szerint az államháztartás alrendszereibıl folyósított támogatásból eredı lejárt és ki 
nem egyenlített tartozása nincs.   
 
4. Kéri a polgármestert a pályázat beadására.  
 
Határidı: 2009.04.24. 
Felelıs: polgármester  
 

 
 

5. Mezııri szolgálat munkájáról beszámoló 
Elıadó. Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester kéri a mezıırt ,hogy egészítse ki a 

beszámolót, ha kívánja.  
 
- Révész Jenı-  elmondja, hogy a beszámolót mindenki megkapta.  Sajnos visszatérı 

probléma az elhagyott szemetek a külterületeken. A polgárırök várhatóan újjá 
alakulnak.  A rendırséggel jobb kapcsolat lenne a jó, sajnos nincs közös falurendır, itt  
Batéval közösen kellene valamit lépni ez ügyben, mivel  kb. 1,5 -2 hónapja nem jár 
rendır a faluban.  

 
 

- Kiss Görgy. Mindennap találkozik a zöld és a kék kocsival, akkor hogyan nem lehet 
találkozni velük?  
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- Révész Jenı: Az a kocsi, csak feljelentéseket tesz.  Tájékoztatást ad arról, hogy ebben 
az  évben fagyőjtés nem lesz, ezért fel kell készülni a falopások ellen.  Sajnos Rendır 
segítség nélkül nem könnyő az ı feladata sem. Amennyiben egyedül intézkedik, 
egybıl feljelentik,  vagy 3-an belekötnek. Falurendır lenne jó, ezt kellene 
szorgalmazni.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester : Elmondja, hogy a polgárırségbıl  

felkeresték, várhatóan újraszervezıdnek. Úgy gondolja, hogy ez csak helyi 
emberekkel fog mőködni, és majd így többet lehetne segíteni a mezıırnek.  

 
- Révész Jenı: Jó lenne egy úgy nevezett faluırséget  létrehozni, ha nem mőködik a 

polgárırség. Megkérdezi, hogy kóbor kutyákkal mit lehet tenni? 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı- ez sajnos mindenhol felmerülı probléma. 
Önkormányzat kötelezettsége a kóbor kutyák befogása. Külterületen le lehet ıket lıni, 
belterületen befogni. Mivel gyepmesteri telep nincs, esetleg – olvasott már ilyen 
rendeletet – a mezıır feladatává tenni – a kóbor kutyák befogását, ırzését, de sajnos a 
feltételek nem biztosítottak ehhez. 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz a beszámoló elfogadására.  

 
- Révész Jenı- bejelenti, hogy tartózkodik a szavazástól.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 4 igen 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozza:   
 
53/ 2009./IV.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a mezıır munkájáról készült beszámolót 
elfogadja.  
  
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
 

6. Az elmúlt ülés óta történtekrıl tájékoztató:  
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  

 
a) Tájékoztatások 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester az elmúlt ülést óta történtekrıl az alábbi 
tájékoztatást adja:  

 
- A közmunkások elindultak április 1-jével  16 fı felvételre került, ütemtervet 

összeállítottak. A Kaposhomok- hegynél sok szemét van, ott a Kaposhomoki 
önkormányzattal közösen kellene rendbe tettetni a területet, tulajdonosokat 
felszólítani. Az önkormányzat is adjon  embereket az itteni  szemételtakarításhoz. 
Esetleg még a kövesútnál le lehetne zárni az utat.  Tulajdonosokat  meg kell keresni, 
hogy kinek  a tulajdona és a   Rákópusztai „háromszögben” is van szemétlerakás, ott is 
a   tulajdonos személyét kell kideríteni.  
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- A faluban küldtek ki erre vonatkozóan tisztántartási levelet,   kérik a lakosságot, hogy 

a szemetelıket jelezzék feléjük.  
 

- Tájékoztatja a testületet, hogy a Keresztúri Települések közgyőlése lesz : 
Magyarkeresztúron, de 3 napos, ide 3 fı mehetne el.  

 
- Leader Trophy állomás lesz Kaposkeresztúron is,  4 autóval jönne 10 fı . Egyik 

helyszín a Czinege villa lenne, valami reklámanyagot  kellene összerakni addig 
Kaposkeresztúrról.  

 
- A falugondnok részére is javasol egy OTP-s kártyát váltani. Elmondja, hogy több 

helyen volt Falugondnoki vizsgálat, ahol elmondták, hogy szabadság esetén csak 
szakképesített helyettesítheti a falugondnokot.   

 
- Megyétıl a Mővelıdési Ház területének rendbetételéhez beadott pályázatot megkapták 

az önrész felére, amennyiben a Leaderes pályázat nyer, akkor a döntést meg kell 
küldeni.  

 
- Anyák napja és gyereknapot  kellene májusban szervezni. Gyerekeknek jó lenne 

kirándulást szervezni, ebben kéri a segítséget. Anyák napjára  javasolja olyan virágot 
venni, ami késıbb kiültethetı,legalább 50 kellene 

 
- Szavalóversenyen 3 kaposkeresztúri gyerek  vett részt Batéban, akiknek 

könyvjutalmat javasol. 
 

- A Teki pályázatra a ravatalozót javasolja beadni. A Teut pályázatból amennyiben jut, 
akkor járdát kellene készíteni.  

 
- A Dózsa Gy. utca felújítása május 2-án elindul.  
 
- Harangláb, üdvözlıtábla elkészült a faluban. Az ajtó is elkészült a temetıhöz és a 

kerítés is lefestésre került.  Azt meg kell nézni, hogy a temetıben –ravatalozónál -  
szükséges-e a hőtıkamra, boncasztal kell-e, ha nem akkor azokat el kell onnét vinni. 

 
- Révész Jenı: Korábban felmerült, hogy az önkormányzat által 2001. évben eladott 

területek egy része nem lett átíratva az új tulajdonos nevére.  Amennyiben ez igaz, 
akkor nem  javasolja  új szerzıdést és a régi megerısítését,   menjenek bíróságra. Ez 
ügyben javasolja ügyvéddel konzultálni. Nem fogja ı  engedni, hogy újra meg 
legyenek újítva ezek a szerzıdések. 

 
b) Kérelem Övezeti besorolás módosítására 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı tájékoztatja a testületet, hogy érkezett hozzá egy 
kérés, amelynek a testület a címzettje és a rendezési terv módosítására irányul. Vas 
József  József  A. utcai lakos kéri a 211. hrsz-u területére vonatkozó övezeti besorolás 
felülvizsgálatát, mivel ott lévı beépítetlen területre építeni kíván, de nem kap építési 
engedélyt a rendezési terv miatt. A rendezési terv alapján az a terület Mk- 0-s 
besorolású mezıgazdasági terület, ahová lakóépület nem helyezhetı el a rendezési terv 
alapján.   
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- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javasolja, hogy a testület tájékoztassa a 

kérelmezıt a rendeletben foglaltakról, továbbá arról, hogy amennyiben a 
késıbbiekben módosításra kerül a rendezési terv a testület megvizsgálja a kérést.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
54/2009./IV.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete Vas József, József A. u. 14. szám alatti 
lakos beadott kérelmét megvizsgálta és a 19/2004./IX.7./ sz. rendeletével összehasonlítva 
megállapította, hogy az Ön 211 hrsz-u területe Mk-O-ás kertes mezıgazdasági területen 
található, és a rendelet 9. §. (1) b) pontja alapján ezen jelenleg lakóépület nem helyezhetı el. 
Az önkormányzat a rendezési tervét most nem módosítja, amennyiben az késıbb módosításra 
kerül a testület megvizsgálja a kérését.  
 
Határidı: értesítés a tulajdonosnak 15 nap 
Felelıs: polgármester, körjegyzı 
 
 
  
A polgármester zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Budánné Simonfalvi Katalin                                       Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                               körjegyzı 
 


